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Verksamhetsrapport styrIT LP2

1 Intro:
Vilken läsperiod! Vi har haft mycket att stå i på olika fronter, med stort fokus på aspning
och det kontinuerliga arbetet. Vi är alla redo för att ta lite julledigt och samla nya krafter
för nästa året.

2 Projekt:
Verksamheten kring sektionen har tagit mycket tid denna läsperioden, så några projekt
har varit tvugna att prioriteras ner. Vi satsar på att efter årsskiftet kunna lägga mer tid
på dem:

3 Tema: PR
I höst har PR-möten startats upp för att möjliggöra diskussioner bland PR-ansvariga
inom sektionen om hur vi bäst når ut till fler medlemmar. Genom dessa möten har beslu-
tet fattats att implementera en eventskärm i Hubben, där teknologer kan få information
om kommande arrangemang.

Under höstens omgång av Student Voice undersökte vi sektionens åsikter om sprid-
ningskanaler och hur väl nyheter når medlemmarna. Resultaten av denna undersökning
håller fortfarande på att analyseras, men det framgår som att Slack är den mest effektiva
kanalen för nyhetsförmedling inom sektionen.

4 Tema: Lindholmen
Vi har fortsatt stötta Cloudlords i arbetet med att rusta upp the Cloud. Vi har även
bevakat högskolans arbete med planeringen inför Lindholmsflytten.

5 Tema: IT-wikin
Under hösten har vi fokuserat på säkerhet och struktur när det gäller vår IT-wiki. Till-
sammans med digIT har vi undersökt möjligheten att migrera till ett annat wikiplattform
och samtidigt lagt till ytterligare innehåll på wikin. Detta arbete pågår kontinuerligt och
förväntas fortsätta över hela året
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6 Tema: Ekonomi
Vi fortsätter arbeta med att färdigställa bokslut för året, det är ett stort projekt som
tar tid. Men vi har en deadline på 31 december.

Förra läsperioden så färdigställde vi det nya kontoplanen för sektionens bokföring. Så
denna läsperiod har vi tillsammans med revisorerna börjar arbeta igenom och uppdatera
nya rutiner och resurser för alla kassörer.

7 Tema: Engelska styrdokument
Vi har inget nytt att rapportera.

8 Tema: En dag med styrIT
Vi har hållt vår första egna ”En dag med styrIT” tillsammans med en ansvarsutbildning.
Vi har nu fokuserat mycket på GDPR-delen, då vi hittat brister i den. Vi känner oss
bekväma med ändringarna vi har gjort, men vi ser även fler utvecklingsområden kring
utbildningen som kommer att arbetas vidare på.

9 Övrigt:
styrIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på KU, NU, SU och FuM.

• Haft regelbundna möten med programledningen.

• Varit på kontaktpersonsmöten

• Drivit ordförandemöten

• Kontaktpersoner i styrelsen har träffat kommiteérna.

• Filmvisning: Vi har arbetat och arbetar med att ta fram nya riktlinjer för hur
filmvisning skall bedrivas på IT-sektionen.

• Arrangerat sektionsmötesworkshop

• Arrangerat kassörskväll

• Arrangerat Student voice

• Deltagit på DatE-IT styrelsemöten

• Haft en intern teambuildning på Escaperoom
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10 Rapporter:

10.1 Carl ”Watt” Toreborg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Jag har lite svårt att greppa att vi snart har suttit i ett år! Man börjar verkligen känna
sig varm i kläderna och arbeta på ett effektivt sätt.

Jag har under läsperiodens gång börjat ha individuella samtal med medsittnade om
arbetsbelastning och trivsel vilket jag tror kan bidra till ökad trygghet, även en bra
inblick för mig i allas arbete.

Sedan känns just denna läsperioden som en av de svåraste att balansera styrIT och
skolarbete. Jag har haft många moment i skolan som tagit väldigt mycket tid, men
samtidigt varit tvungen att hantera saker som hänt på sektionen och kåren.

Det har överlag varit en produktiv läsperiod, men stressnivån varit något högre än förra
läsperioden. Motivationen är dock fortfarande hög, jag trivs fortfarande väldigt bra med
rollen och tycker att det är väldigt roligt.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag är väldigt taggad på att starta upp arbetet med det nya OvvKIT. Jag vill försöka
få lite mer tid för att exempelvis ta en lunch med andra styrelser och även att kunna
arbeta lite mer med de personliga mål och projekt jag har.

Skala 0-10
Motivation: 7
Arbetsbelastning: 9
Stress: 8

10.2 Ida ”Ide” Dahl
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Mestadels regelbundet arbete med ordförandemöten och gå på nöjeslivs uttskott, där
det har uppkommit intressanta diskussioner som kan vara underlag till vårt arbete som
styrelse.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Nästa läsperiod ser jag fram emot att ha mer ork och tid att lägga ner på projekt arbete,
främst för engelska styrdokument när de liggande stadga- och reglementes ändringarna
gått igenom, då det har varit lite rörigt.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 6
Stress: 5
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10.3 Samael ”Prince” Pooyan
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Uppdaterat tystandspliktspolicy dokumentet och pratat med folk. Försöker förebygga
att sektionsmöten håller sig till relevanta ämnen och minska ryktesspridning.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Ingen aning. Mitt jobb är inte riktigt något man kan se fram/vara otaggad för något då
allting är för det mesta spontanjobb.

Skala 0-10
Motivation: 6
Arbetsbelastning: 6
Stress: 8

10.4 Felix ”Sonic” Bjerhem Aronsson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Som vanligt har det varit mestadels regelbundet arbete med att fixa protokoll, uppdatera
dokument och administration av IT systemen. Annars har jag kollat vidare på att skapa
separata news kanaler för IT slacken (varav vissa komplikationer uppstått, vilket är
varför det ännu inte är färdigt). Har även börjat kolla på att göra Bitwarden tillgängligt
för alla kommitteer på IT sektionen tillsammas med digIT. Överlag har arbetet gått bra,
även om mycket tar längre tid än förväntat.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag ser framemot att förhoppningsvis äntligen fixa färdigt med en Engelsk news kanal
och ta bort den gamla Lindholmen Slacken.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 7
Stress: 7

10.5 Jennifer ”Pixie” Hallberg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Fortsatt arbetet med nya bokföringssystemet. Uppdatera gamla resurser och skriva nya
där det behövs

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Ser fram emot att göra färdigt årsredovisning och sammanställa utgifter så sektionen
kan få mer info om hur det går ekonomiskt

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 9
Stress: 7
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10.6 Erik ”Göken” Persson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Mitt fokus denna LP har varit att komma igång med PR möten, stötta mina PR-chefer
och hjälpa dem i frågor de har haft. Jag har även mött upp med nya TrädgårdsmästerIT
som jag är kontaktperson för och hjälpt dem i sin verksamhet. När jag har haft tid
över har jag fokuserat på wikIT och jobbat på gemensam kontinuitet för sektionens
kommittéer.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Nästa läsperiod vet jag inte riktigt vad jag ser fram emot. Denna läsperioden kom det
upp ett par roliga projekt under PR-mötet som jag blev taggad på och jag tror allt jag
kommer hitta några likvärda projekt i lp3 som jag brinner för. Det jag är otaggad på är
att dra igång senare med våra workshops.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 8
Stress: 8

10.7 Victor ”Yoggi” Hui
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Har lyft till PL att vi vill ha fler lokaler, specifikt E-studion. Jobbar just nu på att
sammanställa ett mail med argument för varför vi ska få E-studion. Arbetet har gått
bra, PL var positivt inställda när vi lyfte frågan om E-studion.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Ser fram emot att fortsätta konversationen kring E-studion med PL och andra relevanta
parter.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 6
Stress: 6
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